

Special Reading to gain quietness, confidence and peace, Lent 2017

آيات للقراءة اليومية لنقتني الهدوء والطمأنينة والسلام، الصوم الكبير 2017

Fr. Jacob Nadian

saintbishoy.ca

| | |
|---|--|
| <p>First: "Watch therefore, and pray always that you may be counted worthy to escape all these things that will come to pass, and to <u>stand before the Son of Man</u>" (Luke 21:36)</p> | <p>أولاً: "اسهروا إذاً وتضرعوا في كل حين لكي تحسبوا أهلاً للنجاة من جميع هذا المزمع ان يكون وتقفوا قدام ابن الإنسان" (لوقا 21:36)</p> |
| <p>(Isaiah 30: 15) For thus says the Lord God, the Holy One of Israel: 'In <u>returning and rest you shall be saved; in quietness and confidence shall be your strength</u>', but you would not.</p> | <p>(أشعيا 30: 15) لأنه هكذا قال السيد الرب قدوس اسرائيل بالرجوع والسكون تخلصون، بالهدوء والطمأنينة تكون قوتكم، فلم تشاءوا.</p> |
| <p>(Zechariah 8: 16) These are the things you shall do: Speak each man the <u>truth</u> to his neighbor; <u>give judgment in your gates for truth, justice, and peace.</u></p> | <p>(زكريا 8: 16) هذه هي الامور التي تفعلونها: ليكلم كل انسان قريبه بالحق. <u>اقضوا بالحق وقضاء السلام في ابوابكم.</u></p> |
| <p>(2 Corinthians 13: 11) Finally, brethren, farewell. Become complete. Be of good comfort, be of one mind, <u>live in peace; and the God of love and peace will be with you.</u></p> | <p>(2 كورنثوس 13: 11) أخيراً أيها الاخوة. افرحوا، أكملوا، تعزوا، اهتموا اهتماماً واحداً. <u>عيشوا بالسلام واله المحبة والسلام سيكون معكم.</u></p> |
| <p>(1 Thessalonians 5: 23) Now may the God of <u>peace</u> Himself sanctify you completely; and <u>may your whole spirit, soul, and body be preserved blameless</u> at the coming of our Lord Jesus Christ.</p> | <p>(1 تسالونيكي 5: 23) واله السلام نفسه يقدسكم بالتمام و<u>لتحفظ روحم ونفسكم وجسدكم كاملة بلا لوم عند مجيء ربنا يسوع المسيح.</u></p> |
| <p>Finally, (Matthew 5: 3 – 12) 3- Blessed are <u>the poor in spirit</u>, for theirs is the kingdom of heaven. 4- Blessed are <u>those who mourn</u>, for they shall be comforted. 5- Blessed are <u>the meek</u>, for they shall inherit the earth. 6- Blessed are <u>those who hunger and thirst for righteousness</u>, For they shall be filled. 7- Blessed are <u>the merciful</u>, for they shall obtain mercy. 8- Blessed are <u>the pure in heart</u>, for they shall see God. 9- Blessed are <u>the peacemakers</u>, for they shall be called sons of God. 10- Blessed are <u>those who are persecuted</u></p> | <p>أخيراً، (متي 5: 3 – 12) 3- طوبى للمساكين بالروح لأن لهم ملكوت السماوات. 4- طوبى للحزاني لأنهم يتعزون. 5- طوبى للودعاء لأنهم يرثون الأرض. 6- طوبى للجياع والعطاش إلى البير لأنهم يشبعون. 7- طوبى للرحماء لأنهم يرحمون. 8- طوبى للأنقياء القلب لأنهم يعاينون الله. 9- طوبى لصانعي السلام لأنهم ابناء الله يدعون. 10- طوبى للمطرودين من أجل البير لأن لهم ملكوت السماوات.</p> |

| | |
|---|---|
| <p>for righteousness' sake, for theirs is the kingdom of heaven.</p> <p>11- <u>Blessed are you when they revile and persecute you, and say all kinds of evil against you falsely for My sake.</u></p> <p>12- <u>Rejoice and be exceedingly glad, for great is your reward in heaven, for so they persecuted the prophets who were before you.</u></p> | <p>11- طوبى لكم إذا عيروكم وطردوكم وقالوا عليكم كل كلمة شريرة من أجلى كاذبين. 12- افرحوا وتهللوا لأن أجركم عظيم في السماوات، فانهم هكذا طردوا الانبياء الذين قبلكم.</p> |
|---|---|

| | |
|---|--|
| <p><u>Finally, Many of those who died wish to come back earth and live for just one hour to have mercy and compassion on their brethren so they may get some mercy and compassion over there. How about you? <u>You are still alive!</u> So, please:</u></p> | <p><u>أخيراً: كثير من الذين ماتوا يتمنون أن يرجعوا ويعيشوا على الأرض ولو حتى ساعة واحدة لكي يتحننوا على رفقاءهم البشر لعلمهم يجدوا رحمة هناك. فماذا عنك أنت؟ أنت ما زلت حي! فأرجوك:</u></p> |
| <p>"Do not be haughty, but fear" (Romans 11: 20)</p> | <p>"لا تستكبر بل خف" (رومية 11: 20)</p> |